
Oświadczenie złożone 

przez senator Alicję Chybicką 

na 73. posiedzeniu Senatu 

w dniu 16 kwietnia 2015 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

Do mojego biura wpłynęło pismo od pani Aliny Pulcer, prezes Stowarzyszenia Kobiet z Problemami On-

kologiczno-Ginekologicznymi „Magnolia”, z prośbą o wsparcie działań na rzecz poprawy dostępności do 

leczenia farmakologicznego dla kobiet z mięśniakami macicy. 

Od kilku lat kobiety z problemem mięśniaków macicy mają możliwość leczenia farmakologicznego octa-

nem uliprystalu, które daje szansę na wyleczenie bez konieczności wykonywania zabiegów wycięcia macicy i 

pozbawienia kobiet szans na macierzyństwo. 

W 2014 r. octan uliprystalu otrzymał pozytywną rekomendację Agencji Oceny Technologii Medycznych i 

Taryfikacji, potwierdzającą zasadność objęcia leku refundacją. 

Zwracam się do Pana Ministra z zapytaniem, kiedy – i czy w ogóle – ministerstwo zamierza objąć refun-

dacją octan uliprystalu. 

Z wyrazami szacunku 

Alicja Chybicka 




